
Joanna Hofman- Kupisz

Radna Rady Miasta

Wloclawek

Wloclawek, 03.03. 2020 r.

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

Zwracam siq z pro5bq o udzielenie informacjijakq powierzchnie Miasta Wtoctawek

stanowiq lasy komunalne i czy znajdujq siq one w granicach obwoddw iowieckich.
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